
                                                                                                             Papendrecht, 19 mei 2020. 
 
 
Betreft: Afscheid 
 
 
Aan het College van Burgemeester en Wethouders 
en de leden van de Gemeenteraad der gemeente Papendrecht 
 
 
Zeer geacht College, zeer geachte leden van de Raad, 
 
Vandaag heeft het 4-mei Comité u een schrijven doen toekomen betreffende haar 
activiteiten in de eerste helft van dit jaar. Daar laat ik een meer persoonlijk schrijven op 
volgen, waarvan ik de inhoud minder geschikt vind voor die rapportage. 
 
Het betreft mijn afscheid als voorzitter van het 4-mei Comité, een besluit dat ik al eerder 
mondeling heb meegedeeld aan de burgemeester. Als u onze Bevrijdingskrant hebt gelezen, 
wat ik natuurlijk vurig hoop, dan heeft ook u mijn motivatie voor die stap reeds gezien. 
Na elf jaar en met het bereiken van mijn 70e levensjaar leek het mij goed om plaats te maken 
voor een jonger iemand, om zodoende de continuïteit van deze bijzondere functie te 
waarborgen. 
 
In Papendrecht herdenken we op waardige wijze. Ik hoop daaraan, samen met mijn Comité 
in het afgelopen decennium een bijdrage te hebben mogen leveren. Zelf heb ik met name de 
herdenkingsbijeenkomst tussen de Stille Tocht en de Kranslegging als zeer waardevol 
ervaren. De combinatie van sprekers (met name ook de jeugd) en schitterende muzikale 
intermezzi trokken in de loop van de jaren steeds meer belangstellenden.  
 
Daar waar velen van u in de afgelopen jaren acte de présence hebben gegeven bij deze 
herdenking, hecht ik er aan u wat meer persoonlijk van mijn afscheid op de hoogte te 
stellen. Ik kan u verzekeren dat uw betrokkenheid buitengewoon gewaardeerd wordt door 
het gehele Comité.  
 
Overigens zal ik mijn voorzitterschap pas definitief neerleggen als er, in overleg met de heer 
Moerkerke, een passende opvolger is benaderd. Er zijn nog wat losse eindjes die dit jaar nog 
moeten worden afgehandeld, maar, zoals u in het schrijven van het Comité hebt kunnen 
lezen, het overgrote deel van onze plannen hebben we inmiddels gerealiseerd.  
 
Graag dank ik u voor de vele jaren van betrokkenheid en ondersteuning. Die wens ik mijn 
opvolger ook graag toe.  
 
Met vriendelijke groet, 
 
Wim de Leur 
Voorzitter 4-mei Comité 
wjdeleur@gmail.com 



 
 
 
 
 
 
 
 


